



公道自在民心 *The Civic Way, the Fairer Way*

圖文傳真：2509 9055

香港添馬
立法會
《國歌條例草案》委員會
法案委員會主席
廖長江議員, SBS, JP

廖主席：

公民黨 4 位委員擬提出的《國歌條例草案》修正案

按照主席的指示，我們現向法案委員會提交擬就條例草案提出的修正案，見附件。

敬祝
鈞安

委員

郭家麒

郭榮鏗

楊岳橋

譚文豪

2019 年 5 月 15 日

連附件

www.civicparty.hk

地址：香港北角屈臣道4-6號海景大廈B座2樓202室

Address : Unit 202, 2/F, Block B, Sea View Estate, 4-6 Watson Road, North Point, Hong Kong

電話 Tel : 2865 7111

傳真 Fax : 2865 2771

電郵 Email : contact@civicparty.hk

The Civic Party Limited (company number 1030722) is a company limited by guarantee incorporated under the laws of Hong Kong.
The address of the Registered Office is Unit 202, 2/F, Block B, Sea View Estate, 4-6 Watson Road, North Point, Hong Kong.

《國歌條例草案》

委員會審議階段

由郭家麒議員動議的修正案

條次

建議修正案

附表 3 刪去第 1(c)、1(e)及 9 項。

National Anthem Bill

Committee Stage

Amendments to be moved by the Honourable KWOK Ka-ki

Clause

Amendment Proposed

Schedule 3 By deleting items 1(c), 1(e) and 9.

《國歌條例草案》

委員會審議階段

由郭榮鏗議員動議的修正案

條次

建議修正案

- 6 在第(6)款之後，加入—
- “(7) 香港特別行政區立法會議員不會因根據《立法會（權力及特權）條例》（第 382 章）作出的言論及行為而犯本條所訂罪行。”。
- 7 在第(6)款之後，加入—
- “(7) 香港特別行政區立法會議員不會因根據《立法會（權力及特權）條例》（第 382 章）作出的言論及行為而犯本條所訂罪行。”。

National Anthem Bill

Committee Stage

Amendments to be moved by the Honourable Dennis KWOK Wing-hang

<u>Clause</u>	<u>Amendment Proposed</u>
6	By adding after subclause (6)— “(7) Members of the Legislative Council of the Hong Kong Special Administrative Region will not be held liable to offences set out in this section for speeches and behaviour made under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382).”.
7	By adding after subclause (6)— “(7) Members of the Legislative Council of the Hong Kong Special Administrative Region will not be held liable to offences set out in this section for speeches and behaviour made under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382).”.

《國歌條例草案》

委員會審議階段

由楊岳橋議員動議的修正案

<u>條次</u>	<u>建議修正案</u>
7	刪去該條。
11	在第(1)款之後，加入— “(1A) 中華人民共和國的任何其他部分作出任何有關《國歌法》 的裁決均不得在香港實施。”。

National Anthem Bill**Committee Stage****Amendments to be moved by the Honourable Alvin YEUNG**

<u>Clause</u>	<u>Amendment Proposed</u>
7	By deleting that clause.
11	By adding after subclause (1)— “(1A) Any judgement concerning the National Anthem Law made by any other part of the People’s Republic of China must not be enforced in Hong Kong.”.

《國歌條例草案》

委員會審議階段

由譚文豪議員動議的修正案

條次

建議修正案

- 9 刪去該條。
- 10 刪去該條。

National Anthem Bill

Committee Stage

Amendments to be moved by the Honourable Jeremy TAM Man-ho

<u>Clause</u>	<u>Amendment Proposed</u>
9	By deleting the clause.
10	By deleting the clause.